
  

  

MILJÖ- OCH 

HÄLSOSKYDDSNÄMNDEN 

 
Utdrag ur protokoll, fört vid sammanträde 
2008-10-21, § 10 

 

 Tid: 21 oktober 2008 kl 17.35 –  19.05 

   

 Plats: Bolindersalen, Tekniska nämndhuset 

   

 Justerat: 28 oktober 2008 

  

 

Ulla Hamilton Åsa Romson 

  

Närvarande 

 
Ledamöter: 

 Ulla Hamilton (m) ordförande  

Åsa Romson (mp) vice ordförande  

 

Lennart Jansson (m)  

Lena Bring (m)  

Torbjörn Erbe (m)  

Daniel Valiollahi (m)  

Per Ola Bosson (m)  

Karin Karlsbro (fp)  

Eva Louise Erlandsson Slorach (s)  

Malte Sigemalm (s)  

Ulla Jöhnk (s)  

Godfrey Etyang (s) § 1-16  

Stellan F Hamrin (v)  

 
Ersättare: 

 Ulf Linder (m)  

Nils Ingelström (m)  

Björn Gülich (m)  

Gerd Sjöberg-Granlund (s) tjänstgörande § 17 -21   

Hassan Said Mahamed (s)  

Carina Paulsson (s)  

Fredrik Canerstam (s)  

Charles Berkow (mp)  

Tina Kratz (v)  

  

Förhinder har anmälts av ersättarna Aysin Hartzell (m), Anders Broberg (kd) och 

Gustav Åkerblom (fp). 

 

Föredragande vid sammanträdet var direktör Gunnar Söderholm. 

Dessutom var biträdande borgarrådssekreterare Karin Dhakal och miljöförvaltningens 

avdelningschefer närvarande. 

 



  

 § 10 

Slutredovisning - Nya strandbad 

Dnr 2008-010062-206 

 

Beslut 

Miljö- och hälsoskyddsnämnden beslutade enligt kontorets förslag. 

 

1 Förvaltningens slutredovisning godkänns. 

 

2 Slutredovisningen överlämnas till kommunstyrelsen och nämnden meddelar att ur 

 bakteriologisk synvinkel finns ingen invändning mot att inrätta bad vid Fagersjö, 

 Fredhäll, Ormberget, Örnberget, Reimersholme samt Skrubba friluftsbad. 

 

3 Nämnden föreslår kommunstyrelsen att ge verksamhetsutövarna i uppdrag att 

 fortsätta  provtagningen vid Tanto och Hässelby strandbad, där även orsakerna till 

 tidvis dålig badvattenkvalitet bör utredas. 

 

4. Nämnden avråder från att inrätta strandbad vid Rålambshov där 

 badvattenkvaliteten under 2007-2008 har bedömts vara för dålig. 

 

Ärendets handling 

Miljöförvaltningens tjänsteutlåtande i rubricerat ärende från den 6 oktober 2008. 

 

Nämndens behandling av ärendet  

 

Framlagda förslag till beslut  

Nämnden ställde sig bakom kontorets förslag till beslut. 

 

Särskilt uttalande 

Särskilt uttalande gjordes av vice ordförande Åsa Romson (mp) och ledamöterna Eva 

Louise Erlandsson Slorach (s), Malte Sigemalm (s), Ulla Jöhnk (s) och Godfrey 

Etyang (s) enligt följande: 

 

Det är glädjande att det finns miljömässiga förutsättningar att iordningställa ytterligare 

8 strandbad i Stockholm. Miljöpartiet beklagar att det i den budget som KF beslutet 

för 2009 inte verkar finnas avsatt medel för stadsdelsnämnder att iordningsställa och 

driva baden. 

 

 

 
 

    Vid protokollet 

    Maria Stigle 

 

Rätt utdraget intygar: 

 

 

 

_________________________________ 

 


